
Lijst van vragen – totaal

1
Waaraan worden de overige middelen (€ 4,2 miljard) van de AWBZ die
niet ingezet worden voor zorginkoop besteed?

2
Hoe groot schat de staatssecretaris de ruimte voor prijsonderhandeling
bovenop de bestaande prijsafspraken in het kader van kwaliteit?

3
Welke regio’s ontvangen meer herverdelingsmiddelen om in te zetten bij
eventuele knelpunten en is er een relatie met de wachtlijsten in de
verzorgings-/verpleeghuizen en de gehandicaptenzorg?

4
Wat is de relatie van de ontwikkeling van de contracteerruimte 2009 tot de
ontwikkeling van het PGB-budget dat naar beneden wordt vastgesteld in
2009?

5
Hoe kan de staatssecretaris in dat licht verklaren dat het verantwoord is
om voor het bedrag van de totale taakstelling de contracteerruimte te
korten in de begroting voor 2010 (Kamerstuk 32 123 XVI, nr. 2, blz. 202,
eerste mutatie)?

6
Leidt de werkwijze van een tariefsverlaging die bij goede kwaliteits-
prestaties van de aanbieder gevolgd wordt door het aanbieden van een
tariefsopslag niet tot extra administratieve lasten voor de instellingen?

7
Kan worden toegelicht welke vergelijkbare kwaliteitscriteria in vergelijking
met de V&V-sector voorhanden zijn voor de gehandicaptensector?

8
Hoe verhoudt de tariefsverlaging zich tot het uitgangspunt dat zorg-
kantoren niet beneden de 2% van de ZZP-tarieven mogen uitbetalen?

9
Is er sprake van een tariefsverlaging van 1%?

10
Hoeveel geld is er te verdelen in november en heeft de staatssecretaris
redenen om aan te nemen dat er nog knelpunten te verwachten zijn bij
zorgkantoren?

11
Kan de staatssecretaris voorbeelden geven van «best practices» die leiden
tot tariefsverlaging? Is hier sprake van vrijwillige «best practices» of
noodgedwongen door een korting?

12
De Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) heeft geconcludeerd dat de
contracteerruimte in 2009 voldoende is om aan de zorgvraag te kunnen
voldoen. Is er dan mogelijk ook sprake van onderbesteding? En zo ja, wat
gebeurt er met die middelen?
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13
Op landelijk niveau zijn er vanaf 2007 geen grote veranderingen te zien in
de indicatieontwikkeling. Loopt de groei in de begroting die voor de
komende jaren ingeboekt staat gelijk op met deze ontwikkeling?

14
Wat zijn de oorzaken van de verschillen tussen de stijgingen van
zorgkantoren in verschillende regio’s? Kan de staatssecretaris garanderen
dat er hier geen «slecht gedrag» beloond wordt?

15
De staatssecretaris is voornemens om aanbieders te belonen voor het
leveren van kwaliteit. De gekozen methode is een tariefsverlaging, waarbij
goede kwaliteitsprestaties worden gevolgd door een tariefsopslag. Kan de
staatssecretaris dit systeem nader uitleggen?

16
Wie ontwikkelt criteria voor de beoordeling van de kwaliteitsprestaties,
gegeven dat deze bijvoorbeeld voor de gehandicaptenzorg nog niet
beschikbaar zijn?

17
Op welke wijze is het belonen van kwaliteit in de begroting voor 2010
verwerkt?

18
Op welke wijze gaan de zorgkantoren of de staatssecretaris de instellingen
die slecht presteren op het gebied van kwaliteit aanspreken? Of blijft het
alleen bij financiële prikkels?

19
Wat is de verhouding van het plan van de staatssecretaris ten opzichte
van de Inspectie voor de Gezondheidszorg; is deze niet juist de aange-
wezen instantie om de kwaliteit te controleren? Hoort de basiskwaliteit
niet per definitie op orde te zijn?

20
Wanneer kan de Kamer de samenvattende presentatie op het belangrijke
thema kwaliteit van zorg ontvangen? Wanneer verwacht de staatssecre-
taris dat de betreffende jaargegevens uit de lopende kwaliteitstrajecten in
de verschillende AWBZ-sectoren beschikbaar zijn?

21
In de brief geeft de staatssecretaris aan dat er een onderzoek komt naar de
kostenstructuur van zorginstellingen op macroniveau. Wat kost dit
onderzoek in tijd (fte) en financiële middelen? Wat is de toegevoegde
waarde in de ogen van de staatssecretaris?

22
Hoe zit het met het budget als de totale ZZP’s van instellingen bij
herindicatie lager of hoger worden vastgesteld? Wanneer vertaalt een
hoger ZZP in het lopende kalenderjaar zich in een hoger budget?

23
Is het mogelijk om voor de begroting voor 2011 vooraf met de Kamer te
spreken over de wijze van de presentatie van informatie over de
AWBZ-uitgaven, omdat het begrotingshoofdstuk nog de nodige feitelijke
vragen oproept?
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24
Is de staatssecretaris voornemens nog met de Kamer te spreken over de
opdrachtverlening voor het onderzoek naar de kostenstructuur van
instellingen op macroniveau?

De voorzitter van de commissie,
Smeets

Adjunct-griffier van de commissie,
Clemens
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